
Art

O PvoA@0S$
Amendement straatcoaches

De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op 7 november 2019

Overwegende dat:

1. Er in de commissie vergaderingzeer groot draagvlak was om de straatcoaches in Oss
te laten blijven.

2. Het voorstel om straatcoaches te vervangen voor jeugboa's niet op een meerderheid
van de Raad lijkt te kunnen rekenen,

3. Het voorstel om straatcoaches te vervangen door jeugdboa ook niet kan rekenen op
brede steun uit de wijken Ruwaard en Schadewijk.

4. De beide wijkraden zich daar expliciet over hebben uitgespreken

Gonstaterende dat:

1. Staatcoaches horen in het straatbeeld van Oss;

2. Straatcoaches een breed draagvlak hebben onder veel betrokkenen en organisaties
inclusief de politie en de boa's;

3. Zij werken vanuit de mensen op straat en met de mensen op straat.

Spreekt uit dat:

L Dat straatcoaches moeten blijven in Oss.

Besluit dat:

1. ln de begroting op pagina 27 de volgende tekst
"Het afgelopen jaar hebben we een pilot met straatcoaches gedaan. Nu willen we
structureel met een aantal jeugdboa's gaan werken. Hierdoor kunnen zij een blijvende
vertrouwensband opbouwen met de jeugd(g roepen )"
Te vervangen door:
"Het afgelopen jaar hebben we met succes een pilot met straatcoaches gedaan. We
willen het werken met straatcoaches verlengen omdat zij een uitstekende band hebben
met de jeugd en de jeugdgroepen."

2. De tekst vanaf: "Eenmalig willen we ook enz." tot aan het einde van de alinea te
venivijderen uit de programmabegroting.

3. Het begrote bedrag voor de jeugdboa's met €20.000 te verhogen en in te zetten voor de
financiering van de straatcoaches. Dit in 2020 te dekken uit het budget wat
gereserveerd is voor de overdracht en vanaf 2021 te dekken uit het structurele
begrotingsoverschot.

4. Er na 2 jaar een evaluatie komt met Raad en College
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